

宝島台灣-中部深度之旅

6天5晚 台北/台中/彰化/南投



第一天: 吉隆坡 - 台北

(无餐)

抵達機場後由導遊迎接, 出機場後前往指定下榻酒店, 台北是台灣最大的都市, 體驗台北整體發展活潑的多樣性。

第二天: 台北-台中

(早餐/午餐/晚餐自理)

大湖草莓酒莊~三義小城木雕街(車遊)~勝興車站~龍騰斷橋~審計新村~逢甲夜市

大湖草莓酒莊: 位於台灣草莓的故鄉, 是國內第一家生產草莓水果酒的酒莊, 也是亞洲唯一的草莓酒製酒產地, 在此你可以認識了解到製酒的過程與草莓的生態。

三義小城木雕街(車遊): 三義小城因木雕而成為台灣特色小鎮, 也曾經因小城故事一戲而紅, 如今雖無當年榮景, 卻也依舊保留國內許多木雕大師的作品在此, 成為台灣喜愛木雕藝術者喜愛的地方。

勝興車站: 是西部縱貫鐵路的最高點, 站內月台有一座紀念碑, 標高 402.326 公尺, 為西部縱貫鐵路中最險峻、自然景觀最特殊的一段, 如今雖無火車行駛, 卻依舊保有客家村莊的特色老街。

龍騰斷橋: 龍騰舊稱「魚藤坪」, 至臺灣光復設村後, 村民認為「魚藤」不雅而改名為龍騰。斷橋雖經破損, 卻也意外成為缺陷美的古蹟。

審計新村: 是個新興的文創聚落。由老宿舍改建, 有不少店家進駐, 每到假日總是吸引許多朋友前來, 已經成為台中的熱門旅遊打卡景點。

逢甲夜市: 是全台最大且著名的觀光夜市, 逢甲夜市的消費以『便宜又大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾; 逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名, 成為創新小吃的原始地, 大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰... 等都是不可錯過的美食。

第三天: 彰化-南投

(早餐/老街自理/晚餐)

彩虹眷村~鹿港小鎮~鹿港老街~摸乳巷~文武廟觀景台~日月潭船遊~玄光寺碼頭(每人贈靈芝茶葉蛋一顆)~美人湯溫泉(須備泳衣泳帽)

鹿港小鎮: 曾是台灣最熱鬧的港口城市, 卻也隨著港口沒落而落寞, 卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃, 到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!

文武廟觀景台: 其角度可俯瞰日月潭全景, 並正好位於青龍山與崙龍山雙龍搶珠局勢正對面, 故被稱為日月潭環潭公路上最佳的觀景平台。

日月潭遊船: 搭乘遊艇欣賞全台最大淡水湖泊, 四周群巒疊翠, 山水相映的景致相當美麗, 南形如月弧, 北形如日輪, 所以名為『日月潭』, 是古今中外遊客來台必訪景點。

玄光寺碼頭: 曾經為供奉西遊記唐三藏—玄奘大師舍利子所蓋之寺廟, 後來舍利子搬遷後, 因風景優美, 人潮不絕, 而成為著名觀光勝地, 並有出靈芝茶葉蛋品嚐。

第四天: 南投

(早餐/午餐/晚餐)

集集小鎮~集集車站~地震紀念園區(武昌宮)~特有生物保育中心~妖怪村~特別安排珍珠奶茶、餅乾DIY

集集火車站: 是一個以鐵道文化為主題的觀光小鎮, 車站旁還有以台鐵舊倉庫所改建的鐵道文物展示館, 以及擺設古董級的燃煤蒸汽火車頭, 成功帶動週邊的觀光商機。

武昌宮地震紀念園區: 因 921 地震後倒塌之武昌宮, 因相當具有教育及紀念價值, 故保留倒塌現況不拆除, 供後人參觀與紀念。

妖怪村: 位於溪頭森林旁, 由創意團隊打造的小商園, 充滿日式風味的建築, 讓人有種錯覺以為置身日本街道中, 並以日本鬼太郎為主題呈現眾多可愛的妖怪公仔在妖怪村內, 更增添許多奇異與驚喜。

第五天: 南投-台北

(早餐/台灣牛肉面/夜市自理)

台北 101: 台灣第一高樓, 總高度達 508 公尺, 融合現代藝術及中國風水的特色建築, 內有世界各地名牌商品。

四四南村: 過去為眷村之一, 因當時住的是聯勤第 44 兵工廠的廠工, 又位於工廠之南, 故名四四南村, 雖然地方不大, 但卻保留很多跟繁華都市不同的味道, 與附近熱鬧的 101 百貨商團形成一個強烈的對比。

五分埔: 近一千家的成衣業者在此匯集, 以貨源來自全省及港、泰、韓、新各地, 流行且物美價廉的服飾批發、零售, 吸引不少愛美一族來此採購。

饒河觀光夜市: 台北知名觀光夜市, 兩側商店及騎樓下的攤販不計其數, 因此來到此地的人, 無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂, 絕對能盡其所欲。

第六天: 台北-吉隆坡

(早餐)

早餐後, 自由活動至時間到送往機場, 搭乘豪華客機返回家園。

我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游/司机小费, 酒店住宿, 用餐, 景点门票

不含: 旅游保险

* 本团将安排客人进入当地旅社指定精品店, 如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详

* 上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

Central Taiwan Travel

6D5N Taipei / Taichung / Changhua / Nantou



Day 1 Kuala Lumpur -Taipei (NO MEAL)
Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day 2 Taipei - Taichung(B/L/--)
Tahu Strawberry Winery ~ Sanyi Wood Sculpture Street ~ Sheng Xing Train Station ~Longteng Bridge ~

Tahu Strawberry Winery: The first domestic winery that produce strawberry wines. And it is also the only strawberry winery in Asia. You can witness the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms.
Sanyi Wood Sculpture Street: Sanyi Town has become a characteristic town in Taiwan due to wood carvings. It become famous because of the story of a small town. Nowadays, although there is no glory in the past, it still retains the works of many woodcarving masters in China. It has become a favorite place for Taiwanese woodcarving artists.

Sheng Xing Train Station: Is a lovely station for Taiwanese railway fans to visit. It has existed for more than 90 years. It was built in the 29th year of the Guangxu reign (1903) of Qing Dynasty. There is a monument on the platform and the elevation is about 402.326 meters, which is the high point of Taiwan's north-south railway. The whole building is made of wood. It does not use nails.
Longteng Bridge: Located in the Sanyi Township of Miaoli, Yutengping Bridge, currently known as the Remains of Longteng Bridge, was built from brick blocks mixed with glutinous rice and lime in 1907, making it a masterpiece of Taiwan's railway history.

Shenji New Village: The place used to be old residential area. It was then redeveloped into a cultural and creative center.
Fengjia Night Market: It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day 3 Changhua -Nantou (B/--/D)
Rainbow Village~Lugang Old Street ~ Wen-Wu Temple Observation Deck ~ SUN moon Lake ~ Xuanguang Temple ~ Beauty Soup Hot Spring

Lugang Old Street: located in the southwest of Changhua City. It is one of the important historical ancient towns in the province. The local preservation sites are quite perfect. Culture the specialties snacks, to taste the local food snacks.
Wen-Wu Temple Observation Deck: Its angle overlooks the panoramic view of Sun Moon Lake, and it is located just opposite the Qinglong Mountain and Lunglong Mountain, so it is called the best viewing platform on the Sun Moon Lake Ring Road.

SUN moon Lake: The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Xuanguang Temple: It was once a temple dedicated to the Journey to the West, the Tang Dynasty, and the relic of the Xuanzi Master. After the relocation of the relic, the beautiful scenery and the crowds became famous tourist attractions, and there was a Ganoderma lucidum tea egg tasting.

Day 4 Nantou (B/L/D)
Jiji Town ~ Jiji Station ~ Wuchangong Earthquake Memorial Park ~ Endemic Species Research Institute ~ Monster village ~ Bubble Tea and Biscuit DIY

Jiji Station: Is a railway culture as the theme of the tourist town, the station next to the old iron station in Taiwan converted the railway cultural relics exhibition hall, and furnish antique-class coal-fired steam locomotive, successfully led the surrounding tourism business opportunities.
Wuchangong Earthquake Memorial Park: Due to the educational and commemorative value of the Wuchang Palace, which collapsed after the 921 earthquake, it is retained and will not be demolished for future generation to visit and commemorative.

Monster village: Located in the river head next to the forest, by the creative team to create a small business district, full of Japanese-style architecture, people kind of illusion that exposure to the Japanese streets.

Day 5 Nantou- Taipei (B/L/--)
Taipei 101 (Observation deck own expense) ~ The 44th South Village ~ Wufenpu Wholesale Market ~ Raohe Street Tourist Night Market Taipei 101 Shopping Mall: Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.

The 44 South village: Was previously a residential area in Taipei for the military personnel of the 44th Arsenal of the Combined Logistics Command and their dependents. Today it has been partially renovated and is home to model homes from its original use, cultural and creative stores, a restaurant, and occasional arts and crafts markets.

Wufenpu: There are nearly one Thousand of garment shops in this gathering, which sourced from across the province and other places such as Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attached many young people come to shopping.
Raohe Street Tourist Night Market: It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day 6 Taipei- Kuala Lumpur (B)
After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

Our All-In :

Airport Tax, Fuel Tax, Tour Guide/Driver Tipping, Hotel, Meals, Entrance Fee

Exclude: Travel Insurance

Designated souvenir shops are arranged. Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.*

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 📞 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 📞 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 📞 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 📞 03-3319 0989